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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

OR.0002.40.2018-2023 

Protokół nr XL/2021 

XL Sesja Rady Gminy w dniu 27 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 27 grudnia 2021 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:59                        

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 
2. Alina Frąckowiak 
3. Katarzyna Gomułkiewicz 
4. Jerzy Grześkowiak 
5. Jolanta Jóźwiak 
6. Kamila Kołacka 
7. Paweł Kurpik 
8. Zbigniew Łyszczarz 
9. Michał Maliński 
10. Michał Marciniak 
11. Ewaryst Pankowski 
12. Marek Stroiwąs 
13. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Tomasz Grabowski 
2. Bartłomiej Mieloch 

 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 
2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 
3. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 
4. Przemysław Łukaszyk, Kierownik Referatu Infrastruktury 
5. Marcin Kropiński, Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 
6. Edyta Jankowska, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
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7. Beata Świt, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Śnieciskach 
8. Monika Tomczak-Zys, Dyrektor Przedszkola Samorządowego 
9. Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę Państwa Radnych o zajmowanie 

miejsc, dzień dobry Państwu otwieram, 40 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na samym wstępie 

bardzo serdecznie witam Państwa Radnych, Panie i Panów Radnych, witam Panią Wójt Panią 

Justynę Dąbrowską, witam Panią Radcę Prawną Panią Aleksandrę Kupczyk-Zajączkowską, 

witam Panią Skarbnik Gminy Panią Agnieszkę Scheffler, witam Państwa Sołtysów Panie                          

i Panów Sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych, a także zaproszonych gości, 

witam wszystkich mieszkańców, którzy oglądają naszą sesję na kanale YouTube, pozwolę 

sobie przedstawić porządek obrad dzisiejszej sesji, 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia                          

28 października 2019 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych                         

w Zaniemyślu; 

2) w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami wsi Jeziory 

Małe, Kępa Mała, Polwica i Wyszakowo; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy budynków znajdujących się na Wyspie Edwarda 

Raczyńskiego w Zaniemyślu i udostępnienie działki gruntu w zakresie niezbędnym do 

korzystania z tych budynków i prowadzenia określonej działalności; 

4) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021; 

5) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021; 

6) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

7) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 
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8) w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

uchwały budżetowej; 

3) odczytanie opinii Komisji Rady Gminy Zaniemyśl; 

4) odczytanie stanowiska Wójta Gminy Zaniemyśl w sprawie opinii i wniosków 

Komisji Rady oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie 

uchwały budżetowej; 

5) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie; 

6) odczytanie projektu uchwały budżetowej zawierającej autopoprawki Wójta; 

7) głosowanie uchwały budżetowej na rok 2022. 

9) w sprawie powierzenia spółce ZGO Sp. z o.o. z siedzibą w Jarocinie – 

Wielkopolskiemu Centrum Recyklingu zadania własnego Gminy Zaniemyśl w zakresie 

zagospodarowania  i odzysku odpadów komunalnych z terenu Gminy Zaniemyśl oraz 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Zaniemyśl umowy wykonawczej 

niezbędnej do realizacji ww. zadania; 

10) w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl; 

11) w sprawie wysokości diet dla Radnych Gminy Zaniemyśl oraz należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść ewentualne poprawki do przedstawionego 

porządku obrad, nie widzę w takim razie przejdziemy do kolejnego punktu 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  na podstawie listy obecności Radnych 

obecnych na sali stwierdzam, że w obradach uczestniczyło 12 Radnych co stanowi liczbę 

wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę Panią Wójt o zajęcie głosu 
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Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo 

pozwolicie, że przedstawię informacje międzysesyjne, zacznę od zarządzeń zmieniających 

budżet, z dnia 30 listopada 2021 roku, w którym dokonano przeniesień wydatków między 

rozdziałami i paragrafami kwoty 1660 zł w ramach środków na realizację zadań w ramach 

priorytetu trzeciego Narodowego programu rozwoju czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025, 

dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono zmiany na podstawie 

porozumienia o udzielenie wsparcia finansowego na realizację zadania w ramach 

przedsięwzięcia Ministra Edukacji i Nauki pod nazwą Poznaj Polskę gmina Zaniemyśl 

otrzymała kwotę 9925 zł, kolejne zarządzanie z dnia 9 grudnia 2021 roku, w którym 

dokonano przeniesień wydatków między rozdziałami i paragrafami kwotę 11000 zł, którą 

przeznaczono przede wszystkim na opłaty za energię elektryczną i ogrzewanie gazowe                          

w budynku Urzędu Gminy, zmniejszono o kwotę 37 tys. środki rezerwy ogólnej, zgodnie                       

z potrzebami oświaty ogólną kwotę 19900 zł przeznaczono przede wszystkim na opłaty za 

energię elektryczną i ogrzewanie gazowe w budynkach szkolnych i na dotacje na realizację 

zadań oświatowych, zgodnie z potrzebami OPS ogólną kwotę 3000 zł przeznaczono na opłaty 

za umieszczenie osób w DPS, zgodnie z potrzeba oświaty ogólną kwotę 7000 zł przeznaczono 

na opłaty za energię elektryczną i ogrzewanie gazowe w budynkach świetlic szkolnych, 

ogólną kwotę w wysokości 5000 zł zwiększając jednocześnie plan wydatków o kwotę 27000 

zł przeznaczając ją na opłacenie kosztów oświetlenia ulicznego, jego konserwację oraz na 

utrzymanie zwierząt bezdomnych w schronisku, kwotę 6928 zł i 29 gr zwiększając 

jednocześnie plan wydatków o kwotę 7000 zł zabezpieczając środki na opłacenie ogrzewania 

gazowego w świetlicach wiejskich, zmiany te dotyczą także zadania realizowanego w ramach 

funduszu sołeckiego w Czarnotkach festyn rodzinny sportowy, ogólną 5000 zł zwiększając 

jednocześnie plan wydatków o kwotę 3000 zł zabezpieczając środki na opłacenie zużycia 

energii elektrycznej i wody w obiektach sportowych, zmiany te dotyczą także zadania 

realizowanego w ramach funduszu sołeckiego w Polwicy doposażenie placu zabaw                               

w piaskownicę i ławkę oraz kosz na śmieci, Wojewoda Wielkopolski zawiadomił                                    

o zmniejszeniu planu dotacji celowej w następującej klasyfikacji budżetowej o 300 zł i 3600 

zł, a także zwiększył plan dotacji celowej o 71290 zł i te klasyfikacje budżetowe zostały 

podane w zarządzeniu, informacja międzysesyjna z zakresu promocji i współpracy                                   

z organizacjami pozarządowymi, 21 grudnia bieżącego roku ogłoszony został otwarty 

konkurs ofert dla organizacji pozarządowych w zakresie upowszechniania kultury fizycznej, 

szczegóły konkursu są na stronie internetowej oraz w naszym BIP-e, zapraszamy bardzo 

serdecznie kluby sportowe do złożenia oferty na organizacje i upowszechnianie kultury 
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fizycznej w naszej Gminie, dziś przypada Narodowy Dzień zwycięskiego Powstania 

Wielkopolskiego w tym roku pierwszy raz obchodzimy ten dzień jako święto państwowe, 

razem z  Gminą Środa Wielkopolska oraz Powiatem Średzkim Gmina Zaniemyśl jest 

współorganizatorem obchodów święta rozpoczynających się w Środzie Wielkopolskiej na 

dworcu kolejki wąskotorowej, to będzie inscenizacja, przyjęcie pociągu militarnego przez 

powstańców pod tym hasłem odbędzie się o godzinie 17:00 w Środzie Wielkopolskiej 

inscenizacja walk powstańczych na dworcu kolejki, natomiast po przyjeździe do Zaniemyśla 

nastąpi odbicie budynku dworca w Zaniemyślu, wszystkich tych którzy nie dojadą do Środy 

Wielkopolskiej zapraszamy na dworzec do Zaniemyśla o godzinie około 19:15 na inscenizację 

a następnie do wspólnego przemarszu pod pomnik Powstańców Wielkopolskich, gdzie 

wspólnie złożymy kwiaty i znicze w hołdzie pomordowanym, zapraszamy do udziału 

delegacje i poczty sztandarowe, chciałbym powiedzieć, że tak jak co roku o godzinie 18:00 

odbędzie się uroczysta msza święta w intencji Powstańców Wielkopolskich i później osoby, 

które nie będą w Środzie tylko tutaj w Zaniemyślu przejdziemy takim nie zorganizowaną 

grupą na dworzec kolejki i tam rozpocznie się po przyjeździe pociągu powstańczego, tam 

rozpocznie się inscenizacja i po inscenizacji przemarsz ulicą Poznańską pod pomnik i złożenie 

wieńcy pod pomnikiem Powstańców Wielkopolskich, impreza jest dosyć, z dosyć dużym 

rozmachem tak, że zapraszamy serdecznie, pierwszy raz będziemy mieli możliwość 

obejrzenia takiej inscenizacji, zapraszam serdecznie wszystkich mieszkańców i proszę                           

o przybycie na tą uroczystość, Referat infrastruktury, dnia 3 grudnia został ogłoszony 

przetarg w trybie podstawowym na zagospodarowanie odpadów komunalnych zmieszanych 

i selektywnie zbieranych z nieruchomości zamieszkałych oraz domków letniskowych lub 

innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na których 

powstają odpady komunalne z terenu Gminy Zaniemyśl na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 

2022 roku, na ten konkurs, na ten przetarg nie wpłynęła żadna oferta, zgodnie z umową 

firma Foresto z siedzibą w Markowicach wykonała zadanie pod nazwą budowa siłowni 

zewnętrznej w miejscowości Pigłowice i tutaj w skład tej inwestycji weszły Orbitek biegacz                       

i zestaw zabawowy, do dnia dzisiejszego zostały rozliczone już wszystkie fundusze sołeckie, 

dnia 10 grudnia zostały odebrane roboty drogowe w miejscowości Lubonieczek polegające 

na naprawie nawierzchni o powierzchni 100 metrów kwadratowych w ulicy Złotej na kwotę 

5873 zł i 25 gr brutto, usługę wykonała firma PHU JARKOP z siedzibą w Prusinowie, było to 

wykonanie utwardzenia zjazdu z ulicy Złotej do ulicy Jaśminowa, w dniu 7 grudnia podpisano 

umowę na remont pomieszczeń budynku Urzędu Gminy z firmą Ewa Giernacka z siedzibą                    

w Zaniemyślu na kwotę brutto 20480 zł czyli to jest remont naszego Posterunku Policji,                     
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15 grudnia zakończono prace związane z wykonaniem oświetlenia ulicznego w rejonie ulicy 

Grabowej w Zaniemyślu na kwotę 70602 zł brutto, wykonawcą była firma Zakład 

Elektroinstalacyjny ENERGOŚIEĆ z Pyzdr, z informacji jakie tutaj mamy w Urzędzie Gminy już 

świecą się tam lampy, w dniu 16 grudnia zakończyło się składanie ofert w postępowaniu 

regulaminowym na zadanie zimowe utrzymanie dróg gminnych gminy Zaniemyśl w roku 

2022, wpłynęły dwie oferty, z których najniższą w kwocie brutto złożyła Firma TOMFARM ze 

Zwoli, umowa zostanie podpisana jeszcze w miesiącu grudniu i też 20 grudnia zakończyło się 

składanie ofert w postępowaniu regulaminowym na przebudowę ulicy Działkowej                               

w Zaniemyślu, wpłynęły 4 oferty, z których najniższą złożyła firma PLANIST z Międzyrzecza za 

kwotę brutto 27060 zł, także 20 grudnia zakończyło się składanie ofert w postępowaniu 

regulaminowym na przebudowę ulicy Pogodnej w Lubonieczku, wpłynęły również 4 oferty,                     

z których najniższą złożyła firma PLANIST z Międzyrzecza za kwotę brutto 22 tys. 755 zł, jeżeli 

chodzi o przedział cenowy to faktycznie te 22 tys. 755 zł, najwyższe kwoty dochodziły prawie 

do 50 tys. zł za projekt takiej drogi, od ostatniej sesji podpisano dwie kolejne umowy                               

z Programu Czyste Powietrze, również zachęcamy wszystkich mieszkańców do zapoznania się 

z tym programem i do wymiany kotłów węglowych na kotły gazowe, jeszcze w ramach 

działania, lokalnej grupy działania Lider Zielonej Wielkopolski została wybrana operacja do 

realizacji, to zwłaszcza dla naszych młodych mieszkańców gminy Zaniemyśl, została wybrana 

do realizacji budowa skateparku w Zaniemyślu na kwotę, dofinansowanie tej inwestycji ze 

środków Urzędu Marszałkowskiego i środków Unii Europejskiej to 123 tys. 864 zł, tutaj 

muszę powiedzieć, że nasz skatepark na liście rankingowej zajął piąte miejsce, aczkolwiek,                     

z punktacją 19 punktów, aczkolwiek tylko jedno zadanie gminy Książ uzyskało 20 punktów, a 

pozostałe od drugiego do piątego miały 19 punktów tak, że bardzo wysoko ocenione, 

dokumenty już zostały z Lidera Zielonej Wielkopolski przekazane do Urzędu 

Marszałkowskiego mam nadzieję, że w pierwszym kwartale zostanie podpisana umowa                           

i realizacja już, taką mam nadzieję, że drugi kwartał, najpóźniej trzeci kwartał przyszłego roku 

skatepark Zaniemyśl powstanie, teraz w zakresie rolnictwa, gospodarki gruntami i ochrony 

przyrody, co się działo w Urzędzie Gminy, dnia 14 grudnia gmina Zaniemyśl nabyła na 

własność nieruchomości w miejscowości Polesie na miejsce rekreacji plac zabaw dla dzieci, 

na 2022 rok planowane są już wstępne działania w zakresie zagospodarowania terenu czyli 

mieszkańcy Sołectwa Polesie mają już swoje miejsce w Sołectwie i w przyszłym roku już 

następne prace nastąpią, również w dniu 14 grudnia nastąpiła sprzedaż nieruchomości 

gminnej w miejscowości Zwola, nabywca został wyłoniony w przetargu w listopadzie, dnia      

17 grudnia nastąpiło przekazanie gminie Zaniemyśl dokumentacji dotyczącej rewaloryzacji 
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zabytkowego parku w Śnieciskach, zadanie zostało wykonane teraz czas na faktyczne 

działania w parku, w dniach poprzedzających Boże Narodzenie prowadzono prace przy 

drzewach związanych z wycinką jemioły na drzewach w rejonie ulicy Raczyńskiego, jeszcze 

dziś i pewnie jutro te prace potrwają i lipy z ulicy Raczyńskiego troszeczkę odetchną dlatego, 

że były tak mocno pokryte jemiołą, że zagrażało to już ich dalszej egzystencji, po prostu 

drzewa zasychały, zaczynały umierać i chcemy temu przeciwdziałać tak, żeby ten piękny, 

piękna ulica Raczyńskiego ze starymi lipami jeszcze długo cieszyła nas swoją, swoim cieniem, 

kolejne prace, które są, jeżeli chodzi o usunięcie jemioły, są przewidywane również na 

terenie placu Berwińskiego ale to już po Nowym Roku, w Urzędzie Gminy trwają prace nad 

stworzeniem na terenie gminy Zaniemyśl nowego obszaru chronionego to jest użytku 

ekologicznego Łąki Lubonieckie na obszarze około 48 hektarów pomiędzy Lubońcem, 

Zaniemyślem i Lubonieczkiem, teraz już informacje dotyczące oświaty, od 20 grudnia do                        

9 stycznia 2022 roku uczniowie szkół podstawowych uczą się w trybie zdalnym, Szkoła 

Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w Zaniemyślu, w dniach od 22 listopada 

do 3 grudnia trwała zbiórka elektrośmieci w ramach Programu "Wszystkie dzieci zbierają 

elektrośmieci", szkoła otrzymała bon w wysokości 373 zł, Pani dyrektor i nauczyciele dziękuję 

wszystkim osobom, które wzięły udział w zbiórce, również dołączamy się do, dołączam się do 

tych podziękowań, 3 listopada odbyły się spotkania autorskie z pisarzami Panią Joanną 

Krzyżanek dla klasy III i Panem Krzysztofem Koziołkiem, klasa VIIIc, w ramach projektu 

Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa, w dniach 10 grudnia w szkole i 12 grudnia 

przed kościołem odbyły się, odbył się charytatywny kiermasz Bożonarodzeniowy, zebrano 

kwotę 7500 zł, którą przeznaczono na wsparcie chorej uczennicy i nauczycielki, 16 grudnia 

uczniowie klas ósmych spotkali się z Panem Adamem Wawrzyniakiem przedstawicielem 

firmy Leopol, który przedstawił młodzieży ofertę kształcenia w konkretnych zawodach oraz 

zajęć praktycznych w firmie, w grudniu odbywały się również zbiórki charytatywne dla Domu 

Dziecka w Bninie, Domu Pomocy Społecznej oraz Szpitala w Śremie i podopiecznych 

Jadłodajni dla Ubogich w Poznaniu, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, Szkolne Koło 

Wolontariatu w Szkole Podstawowej w Śnieciskach przeprowadziło następujące akcje, 

zbiórkę żywności, słodyczy i kosmetyków dla dzieci z Domu Dziecka w Bninie, zbiórkę odzieży 

dla ubogich i bezdomnych we współpracy z siostrami Elżbietankami w Poznaniu i zbiórkę 

pierników dla chorych z Hospicjum w Poznaniu, w szkole zorganizowano bardzo liczne 

konkursy i teraz Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, 1 grudnia w Gminnym Ośrodku 

Kultury dzieci z grupy "Motylki" uświetniły występem artystycznym uroczystość wręczenia 

medali za długoletnie pożycie małżeńskie, jeszcze raz pragnę podziękować dzieciom i Panią 
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nauczycielkom za przepiękne występy, 11 grudnia we współpracy z Radą Rodziców, 

Gminnym Ośrodkiem Kultury, Sołectwem Lubonieczek i Jeziory Wielkie oraz OSP Zaniemyśl 

zorganizowany został na terenie ogrodu przedszkolnego kiermasz Bożonarodzeniowy, w 

dniach 20-22 grudnia realizowany był w przedszkolu projekt edukacyjny "Poznajemy tradycje 

Świąt Bożego Narodzenia" , Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, 23 listopada uczniowie klasy 

IV i V porządkowali surowce zebrane w ramach akcji "Region Czysty na 6", w akcji 

zgromadzono 408 kg plastikowych nakrętek, aluminiowych puszek i zużytych baterii, które 

niedługo trafią do ZGO Jarocin i zostaną powtórnie przetworzone, 3 grudnia szkoła wzięła 

udział w zbiórce pierników dla Hospicjum Palium, 13 grudnia po raz trzeci dzięki 

zaangażowaniu rodziców dzieci, nauczycieli oraz pracowników szkoły udało się stworzyć 

Szlachetną Paczkę, 14 grudnia klasa VII b otrzymała voucher na lodowisko w Jarocinie za 

uzbieranie największej ilości odpadów z całej gminy Zaniemyśl, w pierwszym etapie konkursu 

w kategorii "Wszystkie surowce" - "Region Czysty na 6", 14 grudnia ogłoszono również 

wyniki wojewódzkiego konkursu literackiego "Baśniobranie" realizowanego w ramach 

projektu "Słowodziej", w którym uczennice klasy VII b Gabriela Fechner-Kowalska zdobyła 

wyróżnienie a, 17 grudnia jako najmłodsza uczestniczka konkurująca z dorosłymi twórcami 

dostała się do finału Pierwszego Hackathonu Literackiego, bardzo serdeczne gratulacje dla 

Gabrieli, 20 grudnia uczniowie klasy II z zaangażowaniem włączyli się do akcji "Razem na 

Święta" i teraz Biblioteka Publiczna, w związku z realizacją projektu "Liga e-Szkoła NUTS 3 

poznański" współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa odbyło się 9 zajęć z robotyki                                         

i programowania w bibliotece w czasie sprawozdawczym, podsumowano konkurs dla 

dorosłych pod nazwą "Czy jesteśmy oczytani", część 74, w V edycji głosowania na 

Biblioteczną Róże Czytelników czyli na najlepszą książkę zwyciężyły 3 pozycje, dwie polskie                   

i 1 zagraniczna, za najlepsze książki ubiegłego roku czytelnicy uznali pozycjęi Ałbeny 

Grabowskiej Grabowskiej pod tytułem "Matki i córki", Magdaleny Witkiewicz pod tytułem 

"Jeszcze się kiedyś spotkamy" oraz Lucindy Riley "Dom orchidei", oczywiście wzorem lat 

ubiegłych nagrodzono także 3 osoby za udział w tym głosowaniu, w dniu 17 listopada                     

i 15 grudnia odbyły się dwa spotkania członkowskie Dyskusyjnego Klubu Książki działającego 

przy bibliotece, w wyniku głosowania na biblioteki publiczne w akcji "Kinder Mlecznej 

Kanapki" biblioteka otrzymała w darze 18 pozycji o wartości 500 zł oraz teatrzyk Kamishibai, 

serdecznie dziękujemy za głosy oddane na placówkę zaniemyską, bo dzięki głosującym 

mogliśmy otrzymać te dary, w ramach Programu Wieloletniego Narodowego Programu 

Rozwoju Czytelnictwa 2.0 priorytet pierwszy Poprawa oferty bibliotek publicznych Kierunek 
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Interwencji 1.1. zakup i zdalny dostęp do nowości wydawniczych ze środków finansowych 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego otrzymano 5600 zł dotacji, ogółem zakupiono 

195 pozycji książkowych, z tego 90 sztuk dla dorosłych, z czego 40 pozycji z serii Wielkie litery 

pl. dla seniorów i osób słabowidzących, 46 tomów dla dzieci oraz 53 pozycji z różnych 

dziedzin wiedzy, w dniu 8 grudnia odbyło się spotkanie z autorem książek podróżniczych, dla 

dzieci, Łukaszem Wierzbickim, pisarz był gościem biblioteki publicznej oraz placówki szkolnej, 

a spotkał się z uczniami klasy IV c w szkole podstawowej w Zaniemyślu, w dniach od 15 do 22 

grudnia można było rozwiązać test wiedzy o tradycjach i obyczajach związanych z Bożym 

Narodzeniem, jeden konkurs był przeznaczony dla czytelników dorosłych naszej placówki 

natomiast drugi dla uczniów szkół podstawowych, nagrodzona po 3 osoby z każdej grupy 

wiekowej, które najszybciej i poprawnie rozwiązały zadania konkursowe, w tym roku 

biblioteka wznowiła cykl spotkań grudniowych pod tytułem "Samorządowcy czytają 

dzieciom", jednak w mniejszej skali niż poprzednio, do czytania dzieciom zaprosiliśmy tylko                

3 osoby, a wszyscy goście nasze zaproszenie przyjęli i tak w dniu 20 oraz 21 grudnia 

świąteczne opowieści czytali dzieciom Wójt Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, 

Przewodniczący Rady Gminy Zaniemyśl Jerzy Grześkowiak oraz Radny zastępca 

Przewodniczącego Rady Gminy Zaniemyśl Zbigniew Łyszczarz, serdecznie dziękujemy w 

imieniu biblioteki oraz dzieci z przedszkola samorządowego, Ośrodek Kultury, 29 listopada 

ogłoszono zmiany w zasadach bezpieczeństwa i zmniejszono limit osób mogących 

uczestniczyć w wydarzeniach organizowanych na sali GOK, to jest, od 1 grudnia bieżącego 

roku maksymalnie 50% obłożenia, a od 15 grudnia bieżącego roku maksymalnie 30% 

obłożenia, 17 grudnia odbył się koncert kolędowy przygotowany przez uczestników zajęć 

wokalny dla rodziców i dziadków występujących, w związku z ograniczeniami w limitach osób 

mogących przebywać na sali zostało odwołane zaplanowane na 18 grudnia spotkanie 

wigilijne Koła Emerytów i Rencistów oraz na dzień 22 grudnia występ dzieci z Przedszkola 

"Kreatywne brzdące" i już ostatnie informacje z naszej spółki, Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, gminna oczyszczalnia ścieków została otwarta dla ścieków dowożonych wozami 

asenizacyjnymi, zgodnie z zaleceniami technologa obecnie wprowadzony został limit dzienny 

w ilości 40 metrów sześciennych dowożonych do oczyszczalni, powyżej tej ilości ścieki nadal 

trafiają do punktu zlewnego, z którego transportowane są do oczyszczalni w Środzie 

Wielkopolskiej, na zlecenie mieszkańców gminy Zaniemyśl przeprowadzono budowę trzech 

przyłączy wodociągowych, po opadach śniegu przedsiębiorstwo wykonywało odśnieżanie 

dróg gminnych na terenie Zaniemyśla, tu chciałabym bardzo serdecznie podziękować 

pracownikom Zakładu Komunalnego za akcje odśnieżania, bo w wigilię, od godziny 1:00 do 
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godzin popołudniowych odśnieżali Zaniemyśl, oni mieli troszeczkę później święta tak, że 

serdecznie i bardzo im za to dziękuję, spółka kilkakrotnie prowadziła usługę sypania dróg 

mieszaninę piasku z solą na terenie gminy, no i teraz kolejna taka może zła informacja, 

jedyny sprzęt, którym nasza spółka komunalna dysponuje jeżeli chodzi o posypywanie dróg 

piaskiem, stary sprzęt, stary rozsiewnik, czterdziestoletni, uległ awarii i będziemy musieli 

sobie, posiłkować się innymi firmami zewnętrznymi, żeby bezpieczeństwo na terenach gminy 

zostało zachowane i ponadto wykonywano cykliczne prace porządkowe na terenie gminy, 

między innymi sprzątanie terenu przy Urzędzie Gminy, ścieżki pieszo-rowerowej                                     

i opróżnianie gminnych koszy na śmieci, dziękuję to wszystkie informacje z okresu 

międzysesyjnego 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo Pani Wójt za 

przedstawienie informacji, czy są pytania do przedstawionej informacji, proszę Radny Michał 

Marciniak 

Radny Michał Marciniak, ja mam takie zapytanie do Pani Wójt, w imieniu mieszkańców, 

którzy bardzo często jak mnie spotykają czy to w sklepie, czy na ulicy, mnie pytają jak 

wygląda kwestia naboru na Sekretarza, bo jakby chciałem też zwrócić uwagę na to, że 

wcześniej jak były informacje międzysesyjne to też były Wójt zawsze wskazywał nam zmiany 

kadrowe, jakiej następowały w tej gminie, a tu takich danych Pani nam nie przedstawia 

chyba, że miały one miejsce dzisiaj jak ja się spóźniłem, a z tego co słyszałem tak nie było, 

dlatego moje pytanie brzmi następująco, czy kiedyś będzie rozstrzygnięty konkurs na 

Sekretarza, czy to prawda, że nie mamy w tym momencie dyrektora GOK-u, czy to prawda, 

że są złożone dwa pozwy do Sądu Pracy w sprawie niewłaściwego rozwiązania (…) i drugie 

rozwiązanie dotyczące właśnie dyrektora GOK-u, takie informacje chodzą w Zaniemyślu, 

dlatego prosiłbym Panią o wyjaśnienie czy to prawda, czy też nie, no tylko tyle 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, oczywiście odpowiadam, zaczynam od początku, jeżeli 

chodzi o Sekretarza Gminy Zaniemyśl zostały, znaczy ustawa zobowiązuje do 

przeprowadzenia, o samorządzie gminnym, zobowiązuje do przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko sekretarza w przeciągu 3 miesięcy od wakatu, od wakatu na stanowisku 

Sekretarza, taki konkurs został ogłoszony dwukrotnie niestety w wyniku tego naboru nie 

został wyłoniony żaden kandydat, aktualnie będzie kolejny, ze spokojem, po Nowym Roku, 

jeżeli chodzi o zmiany kadrowe to w tej chwili ogłoszony jest konkurs, nowy konkurs na 

Kierownika Wydziału Organizacyjnego, bo od 1 stycznia 2022 roku zmienia się Regulamin 

Organizacyjny Urzędu Gminy, będziemy mieli nowy Referat, Referat Organizacyjny, który                    
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w dużej części przejmie obowiązki Sekretarza, który w tej chwili, na to, którego miejsca jest 

wakat również został ogłoszony, to jest konkurs, który dzisiaj do godziny 12:00 można 

składać, można składać na niego aplikacje, do godziny 15:00 również trwa nabór na 

pracownika do Wydziału Infrastruktury, który się zajmuje gospodarką komunalną i tutaj też 

Programem Czyste Powietrze, między innymi, (…) i tak to wygląda, nie wiem czy Pani 

Mecenas chciałaby jeszcze w tej sprawie coś powiedzieć, ale tak to jest i jeżeli chodzi                   

o Pana Dyrektora GOK-u to nie wiem czy możemy powiedzieć, że go nie mamy, (…) 

Radny Michał Marciniak, ja mam tylko taką prośbę Pani Wójt w imieniu mieszkańców Gminy 

Zaniemyśl, żebyśmy jednak podczas tej informacji międzysesyjnej wrócili do tych informacji 

dotyczących zmian kadrowych w gminie, dobrze, taka gorąca prośba, to usłyszałem od wielu 

mieszkańców, żebyśmy starym zwyczajem, tak jak to było wcześniej przez 20 lat, żebyśmy to 

też kontynuowali, bardzo Pani dziękuję 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, oczywiście zawsze można, dla mnie to może umyka, jeżeli 

Państwo jesteście ciekawi to bardzo proszę zawsze mogę odpowiedzieć na te pytania, nie 

mam niczego do ukrycia, sytuacja jest jasna i klarowna, dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy jeszcze ktoś ma jakieś pytania, nie 

widzę, przejdziemy do kolejnego punktu, ale zanim przyjedziemy chciałem powitać Pana 

Michała Marciniaka, Pan Michał Marciniak się spóźnił jak witałem Radnych i witam Pana 

Radnego Powiatowego, Pana Ryszarda Grześkowiak, bardzo serdecznie, przejdziemy do 

kolejnego punktu, to mamy punkt czwarty, interpelacje i zapytania Radnych 

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę Radny Michał Marciniak 

Radny Michał Marciniak, ja mam interpelacje,  

Zaniemyśl dnia 27 grudnia 2021 roku, Radny Michał Marciniak składa interpelacje do Wójt 

Gminy Zaniemyśl Pani Justyny Dąbrowskiej za pośrednictwem Przewodniczącego Rady 

Gminy Zaniemyśl Pana Grześkowiaka, interpelacja w sprawie podwyższenia wynagrodzenia 

pracowników Urzędu Gminy Zaniemyśl i Ośrodka Pomocy Społecznej, mieszkańcy Gminy                        

i obywatele mają pełne prawo wiedzieć jak i na co dokładnie jednostki samorządu 

terytorialnego wydatkują środki publiczne, sposób dysponowania finansami i majątkiem jest 

informacją publiczną co wynika wprost z treści artykułu 6 ustęp 2 litera "f", w związku                           

z artykułem 1 ustęp 1 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do informacji 

publicznej, Dziennik Ustaw 2001 rok, numer 112, pozycja 1198, dlatego proszę o informację 
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czy 2021 roku pracownicy Urzędu Gminy oraz Ośrodka Pomocy Społecznej otrzymali 

podwyższenie poziomu wynagrodzenia, jeśli tak to na jakiej zasadzie i na podstawie jakiego 

prawa się to odbyło, czy to było na zasadzie kwotowego, procentowego czy może 

uznaniowego podniesienia wynagrodzeń, czy podwyższeniem wynagrodzenia zostali objęci 

wszyscy pracownicy, jaka była skala podwyższonego wynagrodzenia, to znaczy jaka była 

najniższa i najwyższa kwota podwyżki, ilu pracowników otrzymało podwyższenia 

wynagrodzenia, ilu pracowników nie otrzymało podwyższenia wynagrodzenia i jakie były 

powody nieprzyznania podwyżki, jakie składniki wynagrodzenia zostały podwyższone                              

i kolejne pytanie czy zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 

roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych, Dziennik Ustaw z 2021, 

pozycja 1960 planuję się podwyższenie wynagrodzeń pracowników od dnia 1 stycznia 2022 

roku, z poważaniem Michał Marciniak, dziękuję bardzo 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  przejdziemy do kolejnego punktu czyli 

punktu piątego, odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  tutaj na poprzedniej sesji nie było 

interpelacji związku z tym ten punkt jest wyczerpany, przechodzimy do kolejnego punktu, 

punkt szósty, podjęcie uchwał 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl                          

z dnia 28 października 2019 r. w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych                           

w Zaniemyślu przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych, Edyta Jankowska 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są pytania do przedstawionego 

projektu, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania dziękuję Państwu 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Nr XIV/110/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 28 października 2019 r.                         

w sprawie przyjęcia statutu Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XL/266/2021 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami wsi 

Jeziory Małe, Kępa Mała, Polwica i Wyszakowo przedstawił Kierownik Referatu Rolnictwa                     

i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                

z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami wsi Jeziory Małe, Kępa Mała, 

Polwica i Wyszakowo 

 Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję Państwu 

Uchwała nr XL/267/2021 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 
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3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez 

Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy budynków znajdujących się na Wyspie 

Edwarda Raczyńskiego w Zaniemyślu i udostępnienie działki gruntu w zakresie niezbędnym 

do korzystania z tych budynków i prowadzenia określonej działalności przedstawił Kierownik 

Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję czy są pytania do przedstawionego 

projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym 

projektem, też nie widzę, w takim razie proszę o głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę i zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy budynków znajdujących się na Wyspie Edwarda w Zaniemyślu 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał Marciniak, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję  

Uchwała nr XL/268/2021 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2021 przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy są pytania do przedstawionego 

projektu, proszę Pani Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, ja mam pytanie krótkie ale do Pani Magdy, jeżeli 

mogę, czy jest szansa, że w tym terminie, który mamy wskazany w tej umowie ta strategia 

zostanie przygotowana, bo patrząc na harmonogram jej realizacji, no to jesteśmy                                        

w początkowym etapie, dziękuję bardzo 

Magdalena Strugarek, promocja i współpracy z organizacjami pozarządowymi, tak zostanie 

przygotowana 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy są jeszcze inne pytanie, nie ma, czy 

ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, 

proszę o podłączenie głosowania, dziękuję 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XL/269/2021 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się               

z przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie 
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głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XL/270/2021 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, drodzy Państwo 

przeczytałem, że to był podpunkt siódmy, a to był podpunkt szósty, bo w podpunkcie 

siódmym też będzie Wieloletnia Prognoza Finansowa ale już na przyszły, do przyszłego 

budżetu, więc to był podpunkt szósty, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

nie ma, czy ktoś z Państwo Radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, 

nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XL/271/2021 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 

 

zanim przejdziemy do procedury uchwalania nowego budżetu i prognozy proponuję 10 

minut przerwy 

10 – cio minutowa przerwa, po przerwie wznowiono obrady 

7) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaniemyśl przedstawiła Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytanie do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                    

z przedstawionym projektem, nie widzę, w takim razie proszę o podłączenie głosowania, 

dziękuję 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 
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Uchwała nr XL/272/2021 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 

 

8) projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022: 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem 

projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem odczytała Skarbnik Gminy Agnieszka 

Scheffler, projekt stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały 

budżetowej 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały budżetowej 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, opinia stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu 

3) odczytanie opinii Komisji Rady Gminy Zaniemyśl 

opinię Komisji Rady Gminy Zaniemyśl przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 

Grześkowiak, opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

4) odczytanie stanowiska Wójta Gminy Zaniemyśl w sprawie opinii i wniosków Komisji 

Rady oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały budżetowej 

Wójt Gminy Zaniemyśl odczytała stanowisko w sprawie opinii i wniosków Komisji Rady oraz 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie uchwały budżetowej, stanowisko 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

5) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie, jest Pani Katarzyna Gomułkiewicz, proszę bardzo o zabranie głosu 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja bym jeszcze prosiła Panią Wójt                            

o komentarz, oprócz uchwał, które były wskazane w tym stanowisku Wójta została podjęta 

jeszcze jedna uchwała, która mogła mieć wpływ na dochody mianowicie uchwała w sprawie 

opłaty za odbiór i zagospodarowanie śmieci z nieruchomości, na których znajduje się domek 

letniskowy, czy te dochody nie zostały jeszcze przeliczone, czy może ta zmiany dochodów 

jest na tyle nieistotna, że tutaj w tych autopoprawkach nie uwzględniono, prosiłabym                       

o komentarz do kwestii, którą już przewałkowaliśmy na Komisjach, dotacji dla Powiatu 
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Średzkiego, ale praktycznie jest to informacja, na którą pewnie czekają osoby z Towarzystwa 

Przyjaciół naszej kolejki tej dotacji nie ma, natomiast wydaje mi się, że jako Gmina nie 

jesteśmy zobowiązani, żeby tylko utrzymywać i trzecia kwestia to nowe zadanie majątkowe, 

gratuluję odwagi zaproponowania nowego zadania, budowa kanalizacji sanitarnej                            

w Lubonieczku, to są zadania, które, których realizacja istotnie wpływa na standard 

zamieszkiwania w naszej Gminie, natomiast tu prosiłabym o informację czy tego zadania, 

przyjęcie go do budżetu i WPF wpłynie na realizację innych zadań w szczególności tych 

drogowych, dziękuję 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, może jeżeli chodzi o sprawy przeliczenia budżetu oddam 

głos Pani Skarbnik a później będę odpowiadać 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, jeśli chodzi o przeliczenie dochodu z opłatą za 

gospodarowanie odpadami na chwilę obecną do uchwały budżetowej, którą dzisiaj 

podejmujemy nie zostały te środki przeliczone, nie zostały przeliczone z tego względu, że tak 

powiem jesteśmy jeszcze przed podpisaniem umów na samą realizację tego zadania 

prawdopodobnie środki, które mamy zapisane nam nie starczą więc w sytuacji jak już 

będziemy wiedzieć, że tak powiem, na czym stoimy no to wtedy te środki będziemy musieli 

jakby wprowadzić ale z tego co wiem, zerkam czy jest Pan Kierownik, nie wiem czy ta 

pierwsza umowa będzie obejmowała cały rok czy pół roku, stąd będziemy mieli czas na 

reakcję, tak dziękuję 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, to ja już do dopowiadam, jeżeli chodzi o zagospodarowanie 

odpadów umowa będzie podpisana na pół roku dlatego, że tak jak już Państwu Radny 

wyjaśniałam od połowy roku zostanie utworzona Grupa Zakupowa, Gmina Zaniemyśl w tej 

Grupie Zakupowej razem z Gminą Śrem, Kórnik, Mosiną, Pleszewem oczywiście z Jarocinem 

w tej Grupie Zakupowej będzie, wtedy będziemy wspólnie prowadzić przetargi i będziemy 

działać, jeżeli chodzi o zagospodarowanie odpadów wspólnie prowadzili, ta umowa, o której 

teraz mówiliśmy o zagospodarowanie odpadów zostanie zawarta w dniu jutrzejszym, w 

następnych dniach, 30, będzie zawarta umowa na transport odpadów, teraz kolejne pytanie 

dotyczyło Kolejki, dotacji dla Powiatu Średzkiego, na Kolejkę, oczywiście to dotacja jest 

zaplanowane, ona cały czas, zobowiązaliśmy się wspólnie, razem z poprzednim Wójtem ale 

też Radnymi, że tą dotację przekażemy w kwocie 100000,00 zł, i taka dotacja jest planowana 

ale przy pierwszej korekcie budżetu w nowym roku 2022, to tylko pragnę przypomnieć, że                 

w ubiegłym roku podjęliśmy decyzję o dotacji dla Powiatu Średzkiego jeszcze w poprzednim 

roku przy czym umowa z Powiatem Średzkim została zawarta, nie wiem, w drugim półroczu 

to był październik bardzo późno więc myślę, że tutaj nie będzie przeciwwskazań żadnych, 
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żeby taką dotacje na początku przyszłego roku Kolejce Średzkiej, oczywiście już po 

przeliczeniu będziemy wiedzieć jak wyszedł nam ten rok budżetowy i jak nasze finanse się 

kształtują aczkolwiek jest to zaplanowane i proszę się tutaj nie denerwować, bo tak dotacja 

na pewno będzie przyznana i ostatnia rzecz jeżeli chodzi o nowe zadanie inwestycyjne pod 

nazwą budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Lubonieczek, musimy, jeżeli chodzi                     

o gospodarkę ściekową, musimy, jeżeli chodzi o naszą Gminę, musimy dwutorowo 

podchodzić, nie udało nam się uzyskać dofinansowania z Polskiego Ładu na budowę nowej 

oczyszczalni ścieków a wiemy, że największym problemem istniejącej oczyszczalni to są ścieki 

dowożone więc dlatego to dwutorowe podejście, jedno, przyjęcie właśnie teraz tego nowego 

zadania czyli budowy kanalizacji sanitarnej odciąży nam istniejącą oczyszczalnie a druga no 

to podjęcie działań w kwestii budowy nowej oczyszczalni ale tutaj taka świadomość, że tak 

jak jesteśmy w stanie udźwignąć z dotacjami budowę jakiegoś elementu kanalizacji 

sanitarnej tak nie jesteśmy w stanie jeżeli chodzi o budżet Gminy Zaniemyśl udźwignąć 

budowę oczyszczalni ścieków, bo to jest koszt ponad 30 milionów, na dzień dzisiejszy, ale 

jeżeli uda się będziemy składać wnioski tak, żeby maksymalnie wykorzystać szansę, które są, 

które się przed nami otwierają jak Państwo wiecie w tej chwili przygotowujemy się do 

kolejnego naboru do Polskiego Ładu tam inwestycje kanalizacyjne są w 95 procentach 

finansowane wtedy byłby, byłaby duża szansa na to, żeby taką dużą inwestycję bezboleśnie 

przeprowadzić i teraz czy ono się, czy to zadanie będzie miało wpływ, wprowadzenie nowego 

zadania pod tytułem kanalizacja w miejscowości Lubonieczek etap pierwszy czy będzie miała 

wpływ na inne tutaj wiązania trzy inne inwestycje myślę, że tak zresztą rozmawialiśmy o tej 

sprawie na poprzedniej Komisji będę zwracała się do Państwa z prośbą o przeanalizowanie                     

i zweryfikowanie tego planu budowy dróg gminnych na terenie naszej Gminy tak, żeby 

inwestycje wspomagały się, a nie kolidowały, bo pewnie przy pewnie będzie można tutaj 

porozmawiać o zmianie sposobu wykonania dróg, być może niekoniecznie chodzi tutaj 

dokładnie o drogę w Lubonieczku, być może do momentu wybudowania kanalizacji 

sanitarnej wystarczyłoby utwardzenie tej drogi kruszywem tak, żeby mieszkańcy mogli 

bezpiecznie jeździć a niekoniecznie budowa tej drogi w takim standardzie już na stałe przed 

realizacją kanalizacji tak, ta inwestycja zostałaby zniszczona  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy są jeszcze pytanie do autopoprawek 

nie widzę, w takim razie ty autopoprawki musimy przegłosować proszę o podłączenie 

głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

wniesionych autopoprawek 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam że auto poprawki do budżetu zostały przyjęte 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo 

6) odczytanie projektu uchwały budżetowej zawierającej autopoprawki Wójta 

projekt uchwały budżetowej zawierającej autopoprawki Wójta przedstawiła Skarbnik Gminy 

Agnieszka Scheffler 

7) głosowanie uchwały budżetowej na rok 2022 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś nie zapoznał się z przedstawionym projektem, 

nie wiedzę w takim razie proszę o głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

uchwały budżetowej na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, gratuluję Pani Wójt 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałabym 

serdecznie podziękować za przyjęcie budżetu, niełatwego budżetu, zwłaszcza w takiej 

sytuacji trudnej i niestabilnej, dziękuję bardzo Pani Skarbnik za przygotowanie budżetu                         

i wszystkim pracownikom, za pilne wsłuchiwanie się w potrzeby, jedno mieszkańców, a 

drugie też Pani Skarbnik i moich tak, żeby ten budżet mógł być realizowany w przyszłym roku 

jeszcze raz bardzo serdecznie dziękuję 

 

Uchwała nr XL/273/2021 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

9) projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce ZGO Sp. z o.o. z siedzibą w Jarocinie – 

Wielkopolskiemu Centrum Recyklingu zadania własnego Gminy Zaniemyśl w zakresie 

zagospodarowania i odzysku odpadów komunalnych z terenu Gminy Zaniemyśl oraz 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Zaniemyśl umowy wykonawczej niezbędnej do 

realizacji ww. zadania przedstawił Kierownik referatu Infrastruktury, Przemysław Łukaszyk 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, dziękuję bardzo, czy są pytania do 

przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z Państwa Radnych nie zapoznał się                                

z przedstawionym projektem, nie wiedzę w takim razie proszę o głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

powierzenia spółce ZGO Sp. z o.o. z siedzibą w Jarocinie – Wielkopolskiemu Centrum 

Recyklingu zadania własnego Gminy Zaniemyśl w zakresie zagospodarowania i odzysku 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Zaniemyśl oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Zaniemyśl umowy wykonawczej niezbędnej do realizacji ww. zadania 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ S Ę: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XL/274/2021 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 

 

10) w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  chciałbym tutaj zanim przeczytam projekt 

uchwały, zacznę może od uzasadnienia dlaczego musimy tą uchwałę podjąć, ustawa z dnia                  

17 września 2021 roku o zmianie ustawy o wynagrodzeniach osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe wprowadza zmiany w przepisach ustawy o pracownikach 

samorządowych dotyczących minimalnego wynagrodzenia między innymi wójtów, 

burmistrzów, prezydentów miast, na podstawie znowelizowanych przepisów minimalne 

wynagrodzenie wójtów, burmistrzów, prezydentów nie może być niższe niż 80% 

maksymalnego wynagrodzenia określonego dla poszczególnych stanowisk w rozporządzeniu 

Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagrodzenia pracowników 

samorządowych maksymalne wynagrodzenie na danym stanowisku stanowi sumę 

maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalnego poziomu dodatku 

funkcyjnego, a przypadku między innymi wójtów, burmistrzów, prezydentów także w kwocie 

dodatku specjalnego, które zgodnie z wyżej wymienionym rozporządzeniem wynosi 30% 

sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, aktualne wynagrodzenie Wójta 

Gminy Zaniemyśl jest niższe od minimalnego wynagrodzenia obliczonego na podstawie 

znowelizowanych przepisów dlatego zachodzi konieczność podwyższenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Zaniemyśl, chcę dodać, że Pani Wójt na posiedzeniu wspólnym Komisji złożyła 

wniosek do Rady, aby w projekcie uchwały zawrzeć minimalną kwotę jaką musimy podjąć, 

czyli to jest 80% wynagrodzenia maksymalnego, przedstawię teraz projekt uchwały 

czy są pytanie do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy 

do głosowania 
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Głosowano w sprawie: 

wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta 

Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję 

Uchwała nr XL/275/2021 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 

11) w sprawie wysokości diet dla Radnych Gminy Zaniemyśl oraz należności z tytułu zwrotu 

kosztów podróży służbowych 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, podobne przepisy jak przestawiłem                       

w uzasadnienie do wynagrodzenia Pani Wójt, zostały zmienione z dniem 1 listopada 2021 

roku weszła w życie ustawa z dnia 17 września o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób 

zajmujących kierownicze stanowiska państwowe i tu też są na podstawie kwoty bazowej 

wyliczone łącznie tą 2,4 krotności i kwota bazowa wynosi 1789 i 42 gr i na tej podstawie 

oblicza się wynagrodzenie, jak oblicza się diety dla radnych, gmina do 15000 mieszkańców a 

my taką jesteśmy, wysokość diety radnego nie może przekroczyć 50% maksymalnej 

wysokości diety przedstawię może teraz projekt uchwały 

czy są pytania do przedstawionego projektu, proszę Radną Katarzynę Gomułkiewicz 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, ja muszę powiedzieć, że ja byłam 

zaskoczona kiedy tydzień pojawił się projekt, o tyle byłam zaskoczona, że od początku 

kadencji nie słyszałam takich głosów, że dieta, którą otrzymujemy ona jest niewystarczająca 

na pokrycie kosztów wykonywania mandatu, dieta, nawet jeszcze więcej patrząc na ten 
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projekt uchwały tego ale udział w pracach Rady i Komisji nikt nie zgłaszał takiego, takiej 

potrzeby zwiększenia tej diety, druga przyczyna dlaczego mnie to otrzymujemy informacje o 

tym jak trudno jest spiąć budżet gminy to nawet nie muszę się odwoływać do Państwa 

pamięci, bo nawet dzisiaj kiedy Pani Skarbnik czytała projekt budżetu to jest taki fragment, 

że ograniczono jednak wysokość niektórych wydatków bieżących i są wymienione, te które 

zostały ograniczone z tego względu, że nie było środków zaleca się ostrożność podczas 

realizacji i planowania wydatków przez jednostki, urzędu no i stąd to moje zaskoczenie, że 

pomimo tego, że właśnie nieustannie taki komunikat otrzymujemy, że tych środków                               

w budżecie Gminy jest mało to jednak mamy odwagę taki projekt rozpatrywać, nic tydzień 

temu, powoływali się na konieczność aktualizacji tych diet wskazując między innymi na 

wzrost kosztów paliwa, no ten argument nie do końca mnie przekonuje no, bo jednak nasza 

Gmina, wszyscy jesteśmy stąd ta nasza gmina nie jest jakoś szczególnie rozległa, żeby udział                           

w pracach Rady i Komisji wiązał się z dalekimi podróżami, ja sobie tak przeliczyłam nie wiem 

czy dobrze trafiłam przydzielając liczbę obsługi poszczególnych funkcji ale wyszło mi, że ten 

zmiana wysokości diet w skali roku będzie wynosiła 56 tysięcy to jest konkretna kwota, którą 

można by przeznaczyć na którykolwiek z tych celów, który został wskazany właśnie w 

uzasadnieniu budżetów jako te obszary budżetu, które musiały, w których musiały być 

ograniczone wydatki mogłyby być zupełnie inne obszary na przykład w nawiązaniu do 

interpretacji, której dzisiaj zostało złożone być może te środki mogłyby zostać przeznaczone 

na godziwe wynagrodzenie urzędników, no bo dla nich środki z budżetu gminy są źródłem 

utrzymania, dla nas nie, my powinniśmy środków na polepszenie sytuacji życiowej szukać 

gdzie indziej, u pracodawców prowadzonej przez siebie działalności gospodarczej a 

niekoniecznie w budżecie Gminy, na tamtej Komisji dali Państwo do zrozumienia, że 

większość z was uważa, że ta dieta powinna być podniesiona, no nie wiem od tego czasu 

minął tydzień ja muszę przyznać, że przez tydzień nieustannie miałam myśli w głowie właśnie 

kwestie tych diet być może ktoś z Państwa również się nad tym pochylił i dlatego ja teraz 

proszę, nawet nie apelację, cokolwiek zwyczajnie proszę, żeby jednak te diety pozostawili na 

dotychczasowej wysokości tym bardziej, że zmiana przepisów, która nastąpiła teraz na jesień 

ona nie wymusza na nas zmianę tych diety ponieważ Rozporządzenie Rady Ministrów określa 

jedynie maksymalną wysokość diety jest inaczej niż przy wynagrodzeniu Wójta gdzie zostały 

określone wynagrodzenie minimalne i maksymalne dla diet Radnych nie ma tej wysokości 

minimalnej dlatego nic nie stoi na przeszkodzie, żeby diety pozostały bez zmian, dziękuję  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę Radną Alina Frąckowiak 
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Radna Alina Frąckowiak, dziękuję bardzom może nie dotyczy wprost tej uchwały, która 

będzie podjęta ale temat jest podobny, jeżeli zostanie uchwalona to ta uchwała w sprawie 

diet radnych i mam pytanie do Pani Wójt, czy Pani Wójt planuje podwyżkę diet dla Pań                            

i Panów Sołtysów, bo jak wiemy jest to bardzo ważna funkcja i tak potrzebna w danym 

środowisku, dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  proszę Panią Wójt 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, ja powiem tak, że wszelakie ruchy jeżeli chodzi                                     

o podwyższenie pensji Sołtysów będą możliwe po pierwszej,  na pierwszej sesji zmieniającej 

budżet na 2022 rok, muszą Państwo wiedzieć, że staraliśmy się dopinać wszystkiego, czy ciąć 

koszty jakie były możliwe przy konstruowaniu tego budżetu, jeżeli zostaną uchwalone 

podwyżki dla radnych myślę, że w również podwyżki dla Sołtysów zostaną uchwalone, ale jak 

mówię dopiero przy zmianie budżetu na w pierwszej korekcie budżetu na 2022 rok, ja wiem 

jaka jest trudna ta praca, to jest praca w terenie bezpośrednio i na bieżąco ze swoimi 

mieszkańcami, praktycznie praca 24 godziny na dobę i na pewno zostaną godziwie też 

wynagrodzeni 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,   proszę Radnego Marciniaka 

Radny Michał Marciniak, ja tylko chciałem tak po krótce ustosunkować się do tego co 

powiedziała Pani Radna Gomułkiewicz, nie ukrywam, że bardzo często mamy odmienne 

zdania ale w tej kwestii ja się z Panią Radną Gomułkiewicz zgadzam mi i też uważam, że dieta 

ma być rekompensatą związaną z pokryciem kosztów dojazdu, kosztów paliwa, a jest to 

funkcja społeczna i z tego co Pani Radna wyliczyła jest to 56 tys. złotych w skali roku, też 

jestem zdania, że ta kwota diet powinna pozostać na takim poziomie była do tej pory, 

dziękuję uprzejmie 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję czy jeszcze ktoś chciał zabrać głos, 

nie widzę, ja tylko chciałem jeszcze Państwu, może przedstawię po podwyżce jeżeli by ten 

projekt uchwały został przyjęty to nasze diety jako Radnych będą najniższe w całym 

Powiecie, tyle co chciałem dodać, jeżeli nie ma innych głosów to proszę o głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości diet dla Radnych Gminy Zaniemyśl oraz należności z tytułu zwrotu kosztów 

podróży służbowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (3) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Paweł Kurpik, Michał Maliński 

WSTRZYMUJĘ S Ę (5) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Grabowski, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam że uchwała została podjęta 

Uchwała nr XL/276/2021 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu 

 

7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos 

proszę Pani Halina Frąckowiak 

Radna Alina Frąckowiak,  dziękuję bardzo, ja w sprawie rewitalizacji Placu Berwińskiego 

mamy z tym, na ten przyszły rok zaplanowany 50 tysięcy to rozumiem dla opracowanie planu 

zagospodarowania czy jest jakaś wizja albo kierunek jak będzie przeprowadzona ta 

rewitalizacja 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, przeprowadzone na przełomie września i października na 

konsultacje społeczne miały nam pomóc w opracowaniu projektu, czy zmianie projektu, 

który istnieje i na podstawie tych naszych konsultacji społecznych wiemy, że mieszkańcy chcą 

żeby ten obszar został obszarem zielonym, żeby nie betonować go, żeby zmniejszyć koszty 

jak gdyby samego wykonania tego Placu, żeby tak jak do tej pory 3/4 Placu miało być 

wybetonowane, żeby raczej pozostawić to w formie takiego zielonego placu i w tym 

kierunku, aczkolwiek Plac Berwińskiego musi też spełniać inne funkcje nie tylko parku ale 

przede wszystkim placu i w tym projekcie chcemy jak gdyby te dwie funkcje, ta funkcja która 

jest w tej chwili czyli takiego parku pseudo miejskiego można powiedzieć i placu chcemy 

połączyć ale właśnie z naciskiem na to, żeby zostawić zieleń i tą zieleń wyeksponować                        

i dostosować ją do potrzeb mieszkańców, ten projekt będzie po nowym roku, będzie 

ogłoszony konkurs na jak gdyby ponowną aranżacje tego placu Berwińskiego, mam nadzieję, 

że z wykorzystaniem już tego co jest tak, że mamy odniesienie to co mamy, mamy z uwag  



str. 28 

 

czego oczekują od nas mieszkańcy przede wszystkim zmniejszenia kosztów realizacji tego 

projektu i pozostawienie większej części takiej zielonej 

Radna Alina Frąckowiak,  bo ogólnie nakłady finansowe to są przeszło 3 miliony 500 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem Pani tak, że 3 miliony 500 to są nakłady wyliczone 

w 2017 roku, patrząc na toto są nakłady z 2017 roku, patrząc na to jaka zmiana, w tym 

samym czasie był robiony również projekt rewitalizacji plaży naszej zaniemyskiej, który 

opiewał na 2 miliony 900, po dzisiejszych kosztach zrobionych, zaktualizowanie kosztorysu 

nie jest 2, 900, a 4 miliony 400, tak więc myślę, że ta forma jaka została w 2017 

wypracowana to w tej chwili pewnie będzie około 5 milionów albo i 6 złotych, patrząc 

reaktywnie na to jaki skok cenowy nastąpił w tym samym okresie zaplanowanej plaży no                       

i w tym samym zaplanowanym Placu Berwińskiego 

Radna Alina Frąckowiak,  można zauważyć, że ten termin realizacji tej rewitalizacji planuje 

się skrócony, bo w przeszłych latach było do 2027, jak to było, 2027 a teraz jest skrócone do 

2025 i myślę, że no w końcu się doczekamy 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, też mam taką nadzieję, dlatego po nowym roku będzie 

ponowna aranżacja Placu Berwińskiego, będziemy szukać dalszych środków finansowych na 

to, żeby zrealizować ten projekt, bo też nie jesteśmy samodzielnie, to musimy być chyba 

wszyscy świadomi, że inwestycje za 6 milionów, które można by tak powiedzieć nie jesteśmy 

w samodzielnie udźwignąć bez dofinansowania, bez poszukania zewnętrznych, bo myślę że 

tak widać, że coś zaczyna się w tym kierunku dziać, będą uruchamiane jeszcze inne środki 

unijne w związku z tym Plac Berwińskiego zresztą tak samo ważna plaża, bo to takie dwie 

nasze najważniejsze jeżeli chodzi o Zaniemyśl to są dwie najważniejsze takie wizerunkowo 

inwestycje, ulica Raczyńskiego jest już zrewitalizowana, pozostały nam dwie takie można 

powiedzieć perełki i PRL-u czyli plaża i  Plac Berwińskiego 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  dziękuję bardzo, czy jeszcze ktoś dyskusji 

w wolnych głosach i wnioskach chciałby zabrać głos nie widzę, kolega się nie zgłosił, może 

rękę podniesie, Michała Maliński  

Radny Michał Maliński, Pani Wójt ja mam jeszcze takie pytanie odnośnie sytuacji fizycznej 

hali sportowej w Zaniemyślu ponieważ dochodzą mnie zapytania od mieszkańców o jej stan, 

bo wiadomo nam, że były pewne informacje w mediach, w telewizji dokładnie, było to 

przedstawione dość no tak, że tak powiem konkretny i tutaj też o zagrożeniach była mowa, a 

w ostatnim czasie, na początku grudnia miał być festyn Bożonarodzeniowy, w najbliższym 

czasie w połowie stycznia zaczynają się ferie więc też jakieś tutaj pewnie, więcej będzie zajęć 

dla dzieci na tej hali po prostu niektórzy mieszkańcy naszej gminy, którzy może nawet do tej 
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pory te dzieci tam nie chodzą, czy mam tutaj na myśli dzieci przedszkole, mają zapytanie o to 

w jakiem to jest stanie, czy po prostu ta hala nie jest zagrożeniem dla odbywających się tam 

zajęć dla osób, które tam uczęszczania w tych zajęciach, ja wiem, że Szkoła Podstawowa 

korzysta aktualnie z tego i zapewne nie zagraża to życiu, czy jakiegoś niebezpieczeństwo nie 

stwarza ale po prostu mieszkańcy no zachodzą w głowę dlaczego było to przedstawione, że 

to jest tak na takim poziomie, że zagrożenie jednak to może stworzyć, te zacieki na dachu a 

zajęcia są prowadzone jak również jakieś dodatkowe zajęcia tam są planowane, dziękuję 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, powiem tak jeżeli chodzi o halę sportową to żadne zajęcia 

nie miałyby prawa się odbywać jeżeli nie byłoby zgody na to inspektora budowlanego i gdyby 

ta hala nie przechodziła okresowych kontroli, te wszystkie kontrole hala przychodzi i pod tym 

kątem jest bezpieczne, inna sprawa jest sprawa z zaciekami na hali czyli nieszczelnością 

dachu, nigdy nie było problemu z samą, nie wiem, boiskiem, nie wiem jak to inaczej 

powiedzieć na tą kopułą, nad boiskiem ona jest prawidłowo wykonana i tam nigdy nie było 

zacieków i wszystko było z tym pokryciem dobrze, problemy są we wszystkich innych jak 

gdyby częściach hali czyli nad trybunami w łączniku między szkołą a halą no i później nad 

tymi obiektami takimi wynajmowanymi gdzie są zajęcia prowadzone, te części zaciekają, 

zaczekają z kilku przyczyn, przede wszystkim z powodu wadliwie wykonanych prac 

dekarskich, to jest nieprawidłowe opierzenia, nieprawidłowo nałożona papa, nieprawidłowo 

wykonane spady tak i to jest największy problem, zacieka nam cały czas hala ale tak jak 

powiedziałam w tej chwili nie grozi zawaleniem tak no w telewizji było to pokazane                         

w kontekście tej hali, która runęła w Poznaniu, mam nadzieję, myślę, że te dokumenty, 

których jesteśmy w posiadaniu i opinii budowlańców na razie takiego zagrożenia nie ma 

aczkolwiek walka trwa o to, żeby nową halę, bo nie można powiedzieć, że to jest hala stara, 

bo to jest hala 5-letnia przywrócić do takiego stanu jaki powinien być czyli po prostu, żeby to 

na mnie zaciekawiło, bo gwarancja nam się skończyła praktycznie już w 2019 roku, w tej 

chwili walczymy o to, żeby firma, która od początku wiedziała o wadliwym wykonaniu tych 

prac, żeby je naprawiła, na dzień dzisiejszy jesteśmy w tej sprawie na daleko posuniętym 

etapie mediacji z firmą wykonawczą i mam nadzieję, że te mediacje doprowadzą do tego, że 

bezboleśnie czyli bez założenia sprawy sądowej firma usunie usterki i wady, bo tak o tym 

trzeba, należy mówić na tych obiektach, nie mówię o boisku, bo boisko zawsze było, ta część 

boiskowa była zawsze dobrze wykonana ale pozostałe niestety tak 

Radny Michał Maliński, dobrze dziękuję bardzo za odpowiedź Pani Wójt 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, proszę bardzo tak, że będę Państwa informowała myślę, że 

chyba i tak Państwo Radni jesteście informowani na bieżąco mówię w tej chwili mediacje, 
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żeby naprawić ten dach, bo jeżeli firma tego nie naprawi będziemy wchodzili w konflikt na 

sali sądowej i nie będziemy mogli sobie po to, żeby obiekt dalej niszczał tylko będziemy 

musieli na lipiec ubiegłego roku były te pracy wyceniona na około 160 tysięcy złotych, 

będziemy pewnie w tej chwili to już jest kwota ponad 200 tysięcy złotych, będziemy ją 

musieli wyasygnować z budżetu gminy, żeby naprawić obiekt a mamy prawo do tego, aby 

ubiegać się o to, żeby on był w pełni funkcjonalny, żeby nie przeciekał przede wszystkim, 

dziękuję 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak,  wszystkim Państwu obecnym na Sali, 

mieszkańcom Gminy Zaniemyśl życzę zdrowia, szczęścia, pomyślności w Nowym 

nadchodzącym Roku, a wszystkim którzy będą mieli postanowienia noworoczne silnej woli                    

i determinacji ich realizacji 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska, niech nadchodzący Nowy Rok 2022 przyniesie Państwu 

radość i szczęście, niech spełniają się wszystkie marzenie a zdrowie, które jest nas tak ważne 

i tak w tej chwili cenne, żeby Państwo dopisywało Do siego roku  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak, w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam 40 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu do widzenia, do zobaczenia                       

w Nowym Roku.  

Przewodniczący Rady Gminy 

(-) Jerzy Grześkowiak 

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


